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Onderwerp: Herstelplan 
 
Geachte leden van de raad, 
 

U gaat zich over een herstelplan buigen, waarbij de rekening bij de burgers wordt gelegd zo lijkt. 
Helaas heb ik de bijeenkomsten over het herstelplan niet kunnen bijwonen. Wel in de kranten wat 
verslaglegging kunnen lezen. Wat mij opvalt, is dat ik niks kan terugvinden over snijden in eigen 
vlees. U vraagt veel offers van burgers en ambtenaren, maar waar zijn de bestuurlijke offers? 
Terug naar het wettelijk minimum aantal wethouders levert zo een slordig bedrag op! Minimaal 
80.000 euro schat ik in. En wat een mooi gebaar wanneer de raad de komende 4 jaar de 

vergoeding voor raadsleden in de pot laat ten gunste van de burgers. Kijk, dan dragen we allemaal 
bij aan herstel en de raad die niet waakzaam was en zelfkritiek achterwege liet helemaal. Mag ik op 
u rekenen? 
Mede namens mijn mijn, 
 


